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PROTOKÓŁ NR 240.2023 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU W MIĘDZYRZECZU 

które odbyło się w dniu 7 listopada 2023 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Agnieszka Olender     - Starosta 

2. Zofia Plewa       - Wicestarosta 

3. Roman Nowak       - Członek Zarządu 

4. Dariusz Orzeszko     - Członek Zarządu 

5. Zbigniew Świątek     - Członek Zarządu  

oraz  

Remigiusz Biłous      - Skarbnik Powiatu  

Mirosław Leśny       - Sekretarz Powiatu 

a także: 

Szymon Prochera   - Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu 

(podczas omawiania pkt 1, 5 i 6) 

Czesław Toczyński      - Dyrektor Biura Starosty  

 

Posiedzenie otworzyła Starosta, Pani Agnieszka Olender, po czym ustalono porządek obrad. 

 

1. Rozpatrzenie spraw z zakresu działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu. 

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 

Powiatu Międzyrzeckiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2024 r.” 

3. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej w celu opiniowania ofert na 

realizację zadania na powierzenie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej lub  

świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej w 2024 r. 

4. Rozpatrzenie możliwości zawarcia porozumienia z Powiatem Świebodzińskim  

o powierzeniu mu zadania z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o pozbawieniu odcinka drogi kategorii drogi 

powiatowej.  
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6. Wydanie opinii w sprawie dokumentacji projektowej budowy drogi gminnej.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego 

w Międzyrzeczu. 

8. Sprawy budżetowe, w tym podjęcie uchwały. 

9. Rozpatrzenie wniosku organizacji związkowej działającej przy Szpitalu Międzyrzeckim  

Sp. z o.o. w Międzyrzeczu.  

10. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu.  

11. Wolne wnioski. 

 

Ad. 1 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu omówił aktualną sytuację związaną  

z budową obwodnicy Trzciela. Przetarg na wyłonienie wykonawcy robót budowlanych został 

już ogłoszony. Na portalu unijnym ogłoszenie zostało opublikowane 3 listopada 2023 r. Jeżeli 

nie będzie konieczności wprowadzania zmian do ogłoszenia, to otwarcie ofert nastąpi 6 grudnia 

2023 r. Pani Starosta zapytała o termin realizacji przedmiotu zamówienia. Pan Szymon 

Prochera poinformował, że 24 miesiące od dnia zwarcia umowy. Pani Agnieszka Olender 

obawia się o możliwości finansowe podmiotów współfinansujących całą inwestycję: 

Województwa, Gminy oraz Powiatu, dlatego zaproponowała, aby wydłużyć termin do co 

najmniej 2,5 roku. Pozostali Członkowie Zarządu podzielili to stanowisko. Pan Dyrektor 

zobowiązał się do wprowadzania tej zmiany w treści Specyfikacji warunków zamówienia,  

o czym pisemnie poinformuje Zarząd, przy czym wyjaśnił, że do połowy terminu składnia ofert 

zamawiający może wprowadzać zmiany do specyfikacji bez konieczności wydłużania terminu 

składania ofert.  

Pan Szymon Prochera poinformował, że przy pracach związanych z wyłonieniem 

wykonawcy Zarząd Dróg Powiatowych aktualnie negocjuje również zawarcie aneksu z firmą 

SAFEGE na następne dwa lata.  

Pan Zbigniew Świątek zapytał o uwagi Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad do 

poprawionego projektu wyrażone w piśmie z dnia 16 października 2023 r. Pan Szymon 

Prochera poinformował, że trwa korespondencja i sprawa ta jest aktualnie wyjaśniana. 

Członkowie Zarządu zaakceptowali treść aneksu do umowy z Gminą Pszczew o pomocy 

finansowej dotyczące przebudowy ul. Kasztanowej w Pszczewie. 
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Ad. 2 

Pani Agnieszka Olender przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia 

„Programu współpracy Powiatu Międzyrzeckiego z organizacjami pozarządowymi  

i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2024 r.” Uchwała taka po-

dejmowana jest co roku i wynika z ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie. Zarząd przyjął projekt uchwały i skierował go do dalszych prac 

w Radzie Powiatu. 

 

Ad. 3 

Pani Starosta przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej  

w celu opiniowania ofert na realizację zadania na powierzenie prowadzenia punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz 

edukacji prawnej w 2024 r. W tym roku do składu komisji Wojewoda wyznaczył swojego 

przedstawiciela. Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 111.2023.  

 

Ad. 4 

Zarząd zapoznał się z projektem porozumienia w sprawie powierzenia przez Powiat 

Międzyrzecki zadania z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego osób na rzecz 

Powiatu Świebodzińskiego. Pan Czesław Toczyński wyjaśnił, że nie ma potrzeby 

podejmowania nowych uchwał, gdyż w styczniu 2023 r. rady wyraziły zgodę na zawarcie 

porozumienia przez zarządy powiatów bez zastrzeżeń czasowych. Zarząd zaakceptował treść 

porozumienia, które zostanie elektronicznie podpisane i wysłane do Zarządu Powiatu  

w Świebodzinie.  

 

Ad. 5 

Pan Czesław Toczyński przedstawił projekt uchwały w sprawie wydania opinii  

o pozbawieniu odcinka drogi kategorii drogi powiatowej. Uchwała dotyczy odcinka drogi 

powiatowej w miejscowości Dzierżązna gm. Krzeszyce, która była już wcześniej opiniowana, 

jednak procedura ta nie została zaakceptowana przez Urząd Marszałkowski. W związku  

z powyższym w aktualnym projekcie uchwały Rada Powiatu w Sulęcinie zaproponowała 
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dłuższy odcinek od skrzyżowania z DW 131 do skrzyżowania z drogą gminną. Zarząd 

jednogłośnie podjął uchwałę Nr 112.2023.  

 

 

 

Ad. 6 

Pan Szymon Prochera przedstawił wniosek Biura Drogowego „TRASA” – pełnomocnika 

Gminy Trzciel o wydanie opinii dla budowy drogi gminnej w Jasieńcu, która będzie się 

przecinała z planowaną budową obwodnicy Trzciela. Pan Dyrektor wyjaśnił, że zostanie 

wybudowany tzw. przepust rurowy pod wiaduktem, który umożliwi funkcjonowanie 

skrzyżowania bezkolizyjnego. Zarząd zaopiniował wniosek pozytywnie z uwagami.  

Pan Szymon Prochera nawiązał do spotkania Radnych Powiatu Międzyrzeckiego w sprawie 

„Planu rozwoju sieci dróg powiatowych Powiatu Międzyrzeckiego na lata 2021 – 2025”. 

Poinformował, że warto zastanowić się nad wpisaniem do „Strategii” remontu mostu  

w Pieskach, ponieważ mamy jeszcze ważną dokumentację. Ponadto w przyszłym roku będzie 

można wnioskować o dofinansowanie na to zadanie. Pan Dariusz Orzeszko oraz Pan Zbigniew 

Świątek uważają, że wprowadzanie do „Strategii” nowych zadań  nie jest dobrym pomysłem. 

Pani Starosta i Wicestarosta uważają, że powinniśmy to przemyśleć i ewentualnie podjąć 

decyzję na początku 2024 r.   

 

Ad. 7 

Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu organizacyjnego 

Starostwa Powiatowego w Międzyrzeczu. W związku z zakończeniem pracy na stanowisku 

koordynatora unijnego projektu edukacyjnego zmniejszeniu uległa liczba etatów w Wydziale 

Edukacji, Spraw Społecznych i Promocji z 5 na 4 etaty. Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę  

Nr 113.2023 w sprawie zmiany regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego  

w Międzyrzeczu. 

 

Ad. 8 

Skarbnik omówił projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie na 2023 r. W projekcie 

uchwały zwiększono dochody i wydatki w związku z otrzymaniem dotacji celowych z zakresu 
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administracji rządowej między innymi na Straż Pożarną i Ośrodki wsparcia. Ponadto dokonano 

przesunięć między paragrafami zgodnie z potrzebami jednostek i Starostwa. 

Zarząd zapoznał się z wnioskiem Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Rokitnie 38  

o zwrot w styczniu 2024 r. niewykorzystanych środków finansowych na wymianę systemu 

oddymiania klatek schodowych oraz drzwi służących do ich napowietrzania. Ze względów 

technicznych zadanie to nie zostanie zrealizowane w roku bieżącym. Zarząd wyraził zgodę na 

zwrot tych środków w 2024 r. 

Zarząd zapoznał się z kolejnym pismem Dyrektora DPS w Rokitnie 38 dotyczącym 

trudności w sporządzeniu projektu planu finansowego jednostki na rok 2024. Skarbnik 

poinformował, że porozmawia w tej sprawie z Panią Dyrektor tak, aby dokument ten został 

złożony prawidłowo i w terminie.  

Pani Starosta przedstawiła pismo Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Gminy Przytoczna dotyczące wniosku złożonego do 

Gminy Przytoczna przez Dyrektora DPS w Rokitnie 38 o dofinansowanie zakupu 9-osobowego 

auta. Pani Starosta rozmawiała w tej sprawie z Wójtem Gminy Przytoczna, w której 

poinformowała, że temat jest otwarty, jednak na dzień dzisiejszy Powiat nie ma 

zabezpieczonych środków na ten cel. Członkowie Zarządu zwrócili też uwagę, że najpierw 

powinna zostać wydana opinia Pani Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, które 

sprawuje nadzór na domami pomocy społecznej i dopiero później będzie można podjąć decyzję  

w tej sprawie.  

Członkowie Zarządu zapoznali się z listem otwartym Krajowej Reprezentacji Doktorantów 

w sprawie wsparcia społeczności doktoranckiej poprzez utworzenie konkursów stypendialnych. 

Zarząd nie planuje podjąć tej inicjatywy. 

Zarządu Powiatu zapoznał się i zaakceptował rozliczenie dotacji udzielonych 

Stowarzyszeniu Razem Raźniej, Stowarzyszeniu Wspierania Aktywności Obywatelskiej 

„CIVIS SUM”, Lubuskiej Federacji Strongmen, Stowarzyszeniu Panowice Nasze Miejsce, 

Gminie Międzyrzecz oraz CEZiB Gorzów Wielkopolski.  

  

Ad. 9 

Starosta przedstawiła wniosek o poparcie Ogólnopolskiego Związku Zawodowego 

Pielęgniarek i Położnych Zakładowej Organizacji Związkowej przy Szpitalu Międzyrzeckim 

Sp. z o.o. w sprawie likwidacji Oddziału Ginekologiczno-Położniczego-rooming-in. W dniu  
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31 października 2023 r. w Szpitalu Międzyrzeckim odbyło się spotkanie, w którym udział 

wzięły władze i personel Szpitala, a także władze Starostwa. Spotkanie poświęcone było 

między innymi problemom kadrowym, z którymi mierzy się oddział noworodkowy Szpitala 

Międzyrzeckiego. Na dzień dzisiejszy nie ma jednak decyzji o likwidacji tego oddziału; wciąż 

trwają negocjacje z dotychczasowym personelem i jednocześnie poszukiwania nowego.   

     

Ad. 10 

Zarząd Powiatu przyjął protokół Nr 239.2023 z dnia 25 października 2023 r.  

 

Ad. 11 

  Pani Starosta zaproponowała, aby w najbliższy wtorek tj. 14 listopada 2023 r. spotkać się  

i omówić projekt budżetu na 2024 r. Na ten dzień zaplanowane jest również kolejne 

posiedzenie Zarządu. Uzgodniono, że posiedzenie rozpocznie się o godzinie 8.30. Członkowie 

Zarządu otrzymali wstępne materiały dotyczące projektu budżetu na 2024 r. 

Skarbnik poinformował, że Wydział Finansowy aktualnie testuje darmową  wersję programu 

do sporządzania budżetu. Koszt tego programu to 5.800,00 zł. 

Innych wolnych wniosków nie wniesiono. 

 

PODPISY CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 

 

1. Agnieszka Olender 

2. Zofia Plewa 

3. Roman Nowak 

4. Dariusz Orzeszko 

5. Zbigniew Świątek 

 

 
         
Protokołowała: Wioletta Lachowicz 
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